
ÅnsrvørE r Kor 6. Vi, 
"*;:T1T'?"nrru r 2023,kr. 18:00.

Sted : ytrebygda Kirke, Martha-salen.

Antall fremmøtte: 44.

Sak 1: Valg av referent:
Tove Værnes ble valgt.

Sak 2: Godkjenning av innkalling:
Innkalling ble godkjent avårsmøtet.

Sak 3: Valg av ordstyrer/møteleder:
Nils Ove Nipen ble valgt.

Sak 4: Valg av tellekorps:
Joakim Mæland og Stig Arntzen ble valgt.

Sak 5: Årsmelding for ZOZ3 fra styret:
Årsmeldingen, som var sendt medlemmene sammen med saksliste, biegjennomgått, og ble godkjent u, åÅrøt"t.

Sak 6: Regnskap for 2A23:
Regnskapet var sendt medlemmene sammen med saksliste, og blegjennomgått av styret.
Reviso; Dag steinslid, viste til at egenkapital var redusert med kr gg.306
sammenlignet med året før. Dette iLylot"s i hovedsak at utenlandstur iseptember 2023 var sponset med kr. 2000 pr dertaker. 

-

Regnskapet var satt opp i.henhold til god regnskapsskikk og revisoranbefalte at regnskapet ble godkjent.
Årsmøtet god kjLnt" i"gnirapet.

Sak 7: Innkornne forslag:
Forsraget var sendt medremmene med saksriste.
Dag steinslid hadde sendt inn fordslag om vedtektsendringer. Etter etordskifte valgte Dag steinslid å trekkå det innsendte forslaget.som et resultat av debatten ble det ytret ønske rrå årr*åtet omhyppigere medlemsmøten

Sak B: Valg av revisor, innstilling fra valgkomiteen:
Innstiilingen var sendt mebremmeie med saksriste.
Øistein Foiland bre vargt som korets revisor:

sak 9: valg av representanter til styret, innstilling fra valgkomiteen:Innstilingen var sendt medlemm"n" ,u*,nen med saksliste.I alt 4 Dersoner fra det tidlioere stvret ønsket ikke oienvalq.



Oddbjørg Smaadal, leder (valgt for 1 år)
lan Kristian Hetterud, styremedlem (ikke på valg), 2A23-2A24
Nils Ove Nipen, styremedlem, (ny) valgt for 2 år
Hildfrid Gravdal, styremedlem (ny) valgt for 2 år
Randi Tang Aadland, styremedlem (ny) valgt far 2 år
Arvid Hordnes, styremedlem (ny) valgt for 2 år

Sak 10: Fastsettelse av valgkomitd:
Valgkomite6ns innstiling ble fastsatt av årsmøtet, og består av:
Lillian Menes
Rolf Molland
Eva P. Alvheim.

Sak 1 1 : Kontingentfastsettelse:
Forslaget fra det sittende styret var å opprettholde kontingenten på ZSO
kroner/halvår.
Årsmøtet vedtok styrets innstilling.

Bergen, L8.02.2024

Tove Værnes, referent
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